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Jegyzőkönyv 
 

Dunabogdány Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2024. május 13-án 
a Községháza nagytermében megtartott rendes üléséről 

 
 
Jelen vannak: Schuszter Gergely polgármester 

Rácz Balázs alpolgármester 
Balogh Arnó képviselő 
Héder Tamás képviselő 
Dr. Hidas András képviselő 
Nagy Ákos képviselő 
Pásztor Andrea képviselő 

 

Lindmayer Eszter jegyző 
 
Schuszter Gergely: Köszönti a jelenlévőket és megállapítja, hogy a Képviselő-testület 7 fővel 
határozatképes. Ismerteti a napirendi pontokat. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, nem és tartózkodás nélkül elfogadta a napirendi pontokat. 
 

Napirendi pontok: 
 

1. Dunabogdány Család-és Gyermekjóléti Szolgálat Beszámoló 2023. év  
Előterjesztő: Schuszter Gergely polgármester 

 

2. Az óvoda várható gyermeklétszáma, indítható csoportszáma, pedagógus-szükséglete a 2024/2025. 
nevelési évben 
Előterjesztő: Balogh Imréné óvodavezető 

 

3. Dunabogdányi Tanuszoda energetikai korszerűsítés tárgyában indított közbeszerzési eljárás 
Előterjesztő: Schuszter Gergely polgármester 

 

4. Dunabogdány Községháza-Hajó utca gyalogátkelő forgalombiztonsági fejlesztésének lehetőségei 
Előterjesztő: Héder Tamás képviselő 

 

5. Dunabogdány, Sövény utca, Szent János tér, Óvoda utca és Táncsics Mihály utca vonatkozásában 
forgalomtechnikai beavatkozást tartalmazó tervek elkészítése 
Előterjesztő: Schuszter Gergely polgármester 

 

6. Dunabogdány Iskola sportpálya világítás kialakítása 
Előterjesztő: Schuszter Gergely polgármester 

 

7. Sportcsarnok felújítási munkák megrendelése 
Előterjesztő: Schuszter Gergely polgármester 

 

8. Pedagógus napi ajándék 
Előterjesztő: Dr. Hidas András 

 

9. Közútkezelői hozzájárulás iránti kérelem 
Előterjesztő: Schuszter Gergely polgármester 

 

10. Polgármesteri Beszámoló két ülés között 
Előterjesztő: Schuszter Gergely polgármester 

 

11. Egyebek 
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12. Lakásbérlettel kapcsolatos kérelem 
       ZÁRT ÜLÉS 

Előterjesztő: Schuszter Gergely polgármester 
 

13. Lakóingatlan megközelítése 
ZÁRT ÜLÉS 
Előterjesztő: Schuszter Gergely polgármester 

 

 
1. napirendi pont: Dunabogdány Család-és Gyermekjóléti Szolgálat Beszámoló 2023. év  
 
 

Schuszter Gergely: Köszönti Tőkés Anita családsegítő munkatársat, majd megadja neki a szót. 
 
Tőkés Anita: Megtarja a beszámolóját az előterjesztés szerint. 
 
Schuszter Gergely: Köszönöm a munkádat, nagyon jól fel lett építve a rendszer. Anita 200-250 fővel 
van kapcsolatban, korábban Szentendréről jártak ki, de ez egy nagyon fontos terület. Szociális oldalról 
nagyon szépen kezeljük, megteszünk mindent, amit lehet. Az Anitával tartott megbeszélések teljesen 
zárkörűek, a jelzéseket teljesen anonim módon lehet bejelenteni. Ezen a területen is nagyon magas szinten 
folyik a munka. 
 
Dr. Hidas András: Anitától rendszeresen kapok meghívót ezekre a tanácskozásokra, teljesen meg 
vagyok elégedve, hirdetni szeretném, hogy ez nem csak egy ember munkája rengeteg szakterület 
kapcsolódik ehhez a jelzőrendszerhez. Szeretném kérni, hogy jelezze a lakosság, ha problémával 
találkozik. Javasolnám én is, hogy ami publikus az közzé kellene tenni. 
 
Lindmayer Eszter: Megköszöni Anitának a beszámolót és a hatékony munkavégzést. 
 
Hidas Tamás: Szóba került a diákokat érintő alkohol, drog, illetve a dohányzás. Hány éves korosztálytól 
jelenik meg ez a probléma?  
 
Tőkés Anita: Általános iskolásokat is érintő probléma. 
 
Hidas Tamás: Itt a településünkön a drog mekkora probléma? 
 
Tőkés Anita: Nincs pontos információm. 
 
Hidas Tamás: Általános iskolás drog probléma még nincs? 
 
Tőkés Anita: Nem tudok róla. 
 
Schuszter Gergely: Zárt ülés témája, de elég határozottan kezeltük a „pletyka” szinten terjedő 
információkat. 
 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, nem és tartózkodás nélkül elfogadta a határozati javaslatot. 
 

Dunabogdány Község Önkormányzata Képviselő-testületének 50/2024. (V.13.) önkormányzati 
határozata Dunabogdányi Család- és Gyermekjóléti Szolgálat 2023. évi beszámoló tárgyában 
 
 
 
50/2024. (V.13.) önkormányzati határozat 
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Dunabogdány Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy – a határozat mellékletét 
képező tartalommal – jóváhagyja a Dunabogdányi Család-és Gyermekjóléti Szolgálat (2023 Dunabogdány, 
Kossuth L. u. 76.) 2023. évi tevékenységéről, valamint az Önkormányzat 2023. évi gyermekjóléti és 
gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról szóló beszámolóját. 

 
Felelős: Schuszter Gergely polgármester 
Határidő: a döntést követő 15 napon belül 

 
  
2. napirendi pont: Az óvoda várható gyermeklétszáma, indítható csoportszáma, pedagógus-szükséglete 
a 2024/2025. nevelési évben. 
 

Schuszter Gergely: Köszönti Balogh Imréné óvodavezetőt majd átadja neki a szót. 

 
Balogh Imréné: Az óvodai beiratkozáshoz az Oktatási Hivatal minden évben megküldi az óvodaköteles 
gyermekeknek a névsorát. 
 

A 2024/2025. nevelési évre történő óvodai beiratkozás 2024.április 22-25. között lezajlott. 

Ebben az évben is a KIR által megküldött óvodaköteles gyermekek listáját, illetve a védőnőtől kapott 

nyilvántartást vettük figyelembe, ez alapján vártuk a beiratkozókat. 

A 2024/2025. nevelési évre történő óvodai beiratkozás során a következőképpen jártunk el: 

A szülőknek személyesen vagy elektronikus úton, szándéknyilatkozat alapján volt lehetőségük 

gyermekeiket beíratni az óvodába. 

A KIR nyilvántartás alapján 22 óvodaköteles gyermeket kellett volna beíratni az óvodába, akik közül: 

- 6 gyermek jelenleg külföldön tartózkodik, 

- I SNI gyermek Szentendrén speciális csoportban kezd óvodát, 

- I gyermek életvitelszerűen Visegrádon él, 

- 4 gyermekről a védőnőnek sincs információja. 

Felvételt nyertek az intézménybe azok a gyerrnekeket, akik 2024. augusztus 3 1 -ig betöltik a 3. 

életévüket, életvitelszerűen Dunabogdányban laknak (vagy tartózkodási címmel rendelkeznek). Ez 

összesen 10 gyermek. 

További 12 gyermeket vettünk fel intézményünkbe, akik a nevelési év közben töltik be 3. 

életévüket (2024.szeptember 1. — 2025. augusztus 31. között). Közülük többen is jelezték, hogy- 

amennyiben lehetőség van rá — gyermekük már 2,5 évesen kezdené el az óvodát. 

Az óvodai csoportlétszámok lehetővé tették 7 olyan gyermek felvételét is, akik más településekről 

jelentkeztek óvodánkba. 

A gyermekek felvételéről a szülőket írásban értesítem. 

2024. szeptemberében 29 gyermek kezdi meg tanulmányait az iskolában és 29 fő a beiratkozók 

száma is, vagyis a csoportlétszámok a következő időszakban az idei nevelési évhez hasonlóan 

alakulnak majd. (ez természetesen a beköltözők, elköltözők mggvényében még változhat) 
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2024/2025-ös nevelési évre az óvoda humán erőforrás szükséglete: 25 fó Pedagógusok 

 Pedagógus: 13 fő óvodapedagógus, ebből I fő óvodapedagógus függetlenített vezető 

 Gyógypedagógus-logopédus: 1 fő 

Összesen: 14 fő pedagógus 

Pedagógiai munkát közvetlenül segítők 

 Dajka: 6 fő 

 Pedagógiai asszisztens: 2 fő 

 Óvodatitkár: 1 fő (6 órás részmunkaidős) Összesen: 9 fő 

 Mosogató: 1 fő (6 órás részmunkaidős) 

 Karbantartó: 1 fő (6 órás részmunkaidős) Összesen: 2 fő 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, nem és tartózkodás nélkül elfogadta a határozati javaslatot. 
 
 
Dunabogdány Község Önkormányzata Képviselő-testületének 51/2024. (V.13.) önkormányzati 
határozata Az óvoda várható gyermeklétszáma, indítható csoportszáma, pedagógus-szükséglete a 

2024/2025. nevelési évben tárgyában 
 
 
 
51/2024. (V.13.) önkormányzati határozat 

 
Dunabogdány Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. 
törvény 83. § (2) bekezdés d) pontja alapján a 2024/2025. nevelési évben a Dunabogdányi Német Nemzetiségi 
Óvoda számára 6 óvodai csoport indítását engedélyezi. 
 

 
Felelős: Schuszter Gergely polgármester 
Határidő: az óvodavezető értesítésére: a döntést követő 15 napon belül 

 
 

 
3. napirendi pont: Dunabogdányi Tanuszoda energetikai korszerűsítés tárgyában indított közbeszerzési 
eljárás 
 
Schuszter Gergely: A közbeszerzési eljárás megindítását a Képviselő testület engedélyével kell 
megindítani. Sokat dolgoztunk ezen a kiírás bonyolult, a közbeszerzési tanácsadó ma nem tud jelen lenni. 
A kivitelezési munka elkezdéséhez lépéseket kell tennünk. 
 

„Dunabogdányi Tanuszoda energetikai korszerűsítése” tárgyú közbeszerzési eljárás 
megindítása tárgyában 

 
 

Tisztelt Képviselő-testület! 
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Dunabogdány Község Önkormányzata pályázati támogatásban részesült a Dunabogdányi 

Tanuszoda energetikai korszerűsítésére nettó 62.350.000 Ft összegben a Honvédelmi Minisztérium 

Sportért Felelős Államtitkárságától. A 2386/2023. Korm. határozatban és az 1471/2023. Korm. 

határozatban foglaltak alapján került sor a támogatás megítélésére. Az elnyert összeg az Önkormányzat 

számlájára megérkezett. 

Önkormányzatunk megbízásából Horváth István épületgépész tervező kidolgozta a műszaki 

tartalmat, amellyel a közbeszerzési eljárás megindítható.  

Dr. Kunfalvi Zoltán a közbeszerzési eljárás megindításához szükséges dokumentumokat 

összeállította, amelynek része a műszaki dokumentáció is. 

A beruházás fedezete egyrészt az állami támogatás, továbbá a szükséges önrész a 2024. évi 

költségvetés céltartalék soron biztosított. 

A szerződéskötésre várhatóan 2024. június 14-én kerülhet sor.  A beruházás a nyári szünetben – 

várhatóan július-augusztus hónapokban - zajlik.  

A hőszivattyú beüzemeléséhez elektromos hálózatbővítés szükséges, ennek kivitelezési 

munkáinak megrendeléséhez a Képviselő-testület döntése szükséges. 

Műszaki ellenőr kiválasztásáról a szerződéskötésig dönteni szükséges. 

 

Pásztor Andrea: Nincs több ajánlat. 
 
Schuszter Gergely: Nincs, minősített cégnek kell végeznie. 
 
Balogh Arnó: Ez a bővítés párhuzamosan fut a kivitelezéssel.  Nem kell tartani attól, hogy elhúzódik, 
beszéltünk előzőekben 18 hónapos idő intervallumról ezzel kapcsolatban. 
 
Schuszter Gergely: Amikor ez elindult 18 hónapos a Forgó esetében 36 hónapos volt, a mi esetünkben 
nem napi de heti kapcsolatban vagyunk. Minden ígéret arról szól, hogy a nyáron megcsinálják ezt a 
munkát. Szeretném kiemelni az EON munkáját, segítenek. Befizettük az első részletet fél millió forint, 
ha minden engedély rendben van, a közúttal is egyeztetve nem lesz akadálya a nyári befejezésnek.  
 
Lindmayer Eszter: Ez a kiépítés azt tudja majd fogadni, ha megtörténik a hálózat bővítés egy mozdulat 
rákötni. Gyakorlatilag az új mérőhely kialakításától kezdődik és a kiállásig tart. Illetve a hőszivattyú 
fogadásának az előkészítésének a műszaki megoldása. Ennek el kell kezdődnie meg kell valósulnia, ha 
majd a betáplálási oldal megérkezik a bővítés ne akkor kelljen ezt elkezdeni.  
 
Schuszter Gergely: Emellett majd szeptember kapunk új árajánlatot a gázárra, arról még tudunk dönteni. 
Addig többet fogunk látni a modernebb technikával. Ebben a projektben mindenki segítséggel van. Az 
EON előre vett minket a listán. Köszönöm szépen. Ez a munka nem kikerülhető.  
 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, és 1 tartózkodás szavazattal elfogadta a határozati javaslatot. 
 

Dunabogdány Község Önkormányzata Képviselő-testületének 52/2024. (V.13.) önkormányzati 
határozata Dunabogdányi Tanuszoda energetikai korszerűsítése tárgyú közbeszerzési eljárás 
megindítása tárgyában 
 
 
52/2024. (V.13.) önkormányzati határozat 

 
1. Dunabogdány Község Önkormányzata Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a közbeszerzésekről 

szóló 2015. évi CXLIII. törvény 115§ (1) bekezdése alapján nemzeti, nyílt közbeszerzési eljárást 
indít a „Dunabogdányi Tanuszoda energetikai korszerűsítése” tárgyában. 
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2. A Bíráló Bizottság tagjainak az alábbi szakembereket jelöli: 
Dr. Kunfalvi Zoltán közbeszerzési szakmai kompetencia 
Dr. Incze Tamás Álmos jogi szakmai kompetencia 
Heim-Kállay Sarolta pénzügyi szakmai kompetencia 
Horváth István beszerzés tárgya szerinti szakmai kompetencia 
 

3. A szerződésben foglalt pénzügyi teljesítés fedezete (önrész) Dunabogdány Község 
Önkormányzatának a 2024. évi önkormányzati költségvetésről szóló 4/2024. (III.12.) 
önkormányzati rendeletben rendelkezésre áll. 
 

4. Dunabogdány Község Önkormányzata Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az ajánlattételre felkért 
gazdasági szereplők: 
 

1. Centrica Business Solutions Zártkörűen Működő Részvénytársaság (cégjegyzékszáma: 01-
10-044347, adószáma: 12475182-2-43, székhelye: 1124 Budapest, Csörsz utca 43., képviseli: 
Kardos Tamás ügyvezető igazgató, email: centricabusinesssolutions.hu@centrica.com) 
 

2. EC-Energie Investment Kommunális Energiarendszereket Létesítő Korlátolt 
Felelősségű Társaság (cégjegyzékszáma: 01-09-302753, adószáma: 26116349-2-43, székhelye: 
1223 Budapest, Kelenvölgyi utca 37.) 
 

3. Heating Service 2000 Korlátolt Felelősségű Társaság (cégjegyzékszáma: 13-09-182546, 
adószáma: 25731767-2-13, székhelye: 2711 Tápiószentmárton, Vasvári Pál utca 11.) 
 

4. W-Filter Innováció Korlátolt Felelősségű Társaság (cégjegyzékszáma: 07-09-026534, 
adószáma: 25444294-2-07, székhelye: 2400 Dunaújváros, Dózsa Gy út 28. I. em. 2. ajtó) 
 

5. PM-ENERGO Szolgáltató Korlátolt Felelősségű Társaság (cégjegyzékszáma: 05-09-
008540, adószáma: 12540493-2-05, székhelye: 3508 Miskolc, Május 1 telep 2/A.) 
 

6. DOMI 87 Építőipari és Épületgépészeti Korlátolt Felelősségű Társaság (cégjegyzékszáma: 
06-09-011401, adószáma: 13988900-2-06, székhelye: 6728 Szeged, Kereskedő köz 4.) 

 
 

5. A szerződésben foglalt pénzügyi teljesítés fedezete (önrész) Dunabogdány Község 
Önkormányzatának a 2024. évi önkormányzati költségvetésről szóló 4/2024.(III.12.) 
önkormányzati rendeletben rendelkezésre áll. 
 

6. Dunabogdány Község Önkormányzata Képviselő-testülete úgy dönt, hogy felhatalmazza a 
polgármestert a műszaki ellenőri feladatok ellátására legalább három ajánlat bekérésére, valamint 
a legkedvezőbb ajánlatot benyújtó kiválasztására és a vele való szerződéskötésre. 

 
 
Felelős: Schuszter Gergely polgármester 
Határidő: döntést követően folyamatos 
 

 

Dunabogdány Község Önkormányzata Képviselő-testületének 53/2024. (V.13.) önkormányzati 
határozata Dunabogdányi Tanuszoda energetikai korszerűsítéséhez szükséges elektromos 
hálózatbővítés tárgyában 
 
 
53/2024. (V.13.) önkormányzati határozat 
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Dunabogdány Község Önkormányzata Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a „Dunabogdányi Tanuszoda 
energetikai korszerűsítése” tárgyában indult fejlesztéshez elektromos hálózat mértoldali átalakítása, 
hőszivattyú csatlakozás előkészítése munka kivitelezésére az Épület-Vill Kft-vel (2023 Dunabogdány, 
Szőlő utca 6.) köt szerződést 3.411.855 Ft + 27% áfa összegben. 
A pénzügyi fedezetet a költségvetés K513 Tartalék soráról biztosítja. 

 
 

Felelős: Schuszter Gergely polgármester 
Határidő: azonnal 
 
4. napirendi pont: Dunabogdány Községháza-Hajó utca gyalogátkelő forgalombiztonsági fejlesztésének 
lehetőségei 
 
Schuszter Gergely: Felkéri Héder Tamást, hogy tartsa meg beszédét, illetve köszönti D. Nagy Áront, 
aki levélben kereste meg az Önkormányzatot 2021. év márciusában. Ebben az időben foglalkoztunk ezzel 
a témával először. Tamás azért hívta meg Önt, hogy lássa foglalkozunk a megkereséssel. 
 
Héder Tamás: Megtartja beszámolóját az előterjesztés szerint.  
 
Schuszter Gergely: Ez precedens értékű lett volna, amit a KTI is kiemelt, maga a közút megengedte 
volna, mi a közút célja. A 11 számú főút nem Dunabogdány Község tulajdona, hanem állami a közút a 
fenntartója, nekik a fő szempont a forgalom akadálymentes üzemeltetése. A közút statisztikája szerint itt 
még nem volt baleset. 
 
D. Nagy Áron: Jelzi, hogy neki tudomása volt itt balesetről, ő már szedett össze nagymamát az unokával, 
akit elsodort az autó, értem a közútkezelőnek a hozzáállását, hogy statisztikai alapon működik, kérdés az 
milyen statisztikát néz. 
 
Schuszter Gergely: Ha a rendőrség nincs a helyszínen, akkor az nem jelenik meg a statisztikában. Az ő 
gondolatuk, hogy a forgalom folyjon. Szombaton vasárnap az ember kényelmesen eljussanak Visegrádra. 
Szombaton napközben Tahiig, vasárnap délután Visegrádig. Átmenő forgalmat biztosítunk. 
 
Héder Tamás: Folytatja a beszámolót. 
 
Balogh Arnó: Volt egy mobil is, ami ide lett helyezve. 
 
Héder Tamás: Tavaly még kint volt, nem tudom. 
 
Schuszter Gergely: Utánanézünk. Ez árban is elfogadható, el tudjuk intézni akár még ebben a ciklusban 
is. 
 
Pásztor Andrea: Jelzi, hogy beszélt a főút munkatársával, az aszfaltba telepített villogó nem is biztos, 
hogy megvalósítható, az aszfalt mélysége miatt. Részemről ez így rendben. 
 
Nagy Ákos: Kipróbálták sötétben ezt a villogót, látványos, de mégis hamis biztonságérzete van az okos 
zebráknak. Ez egy szuper anyag, amiből számomra is a Speed Analytics Kft. megoldása szimpatikusabb, 
akár a napelemekről vagy a villogókról beszélünk. Az ő tapasztalata az, hogy ha sebessé mérő van 
kihelyezve, akkor az autós figyelembe veszi és lassít.  
 
Rácz Balázs: Mindenképpen támogatja, hogy induljunk el valamilyen irányban, a lehetőségek közül a 
Speed Analytics Kft tartom a legjobbnak, A Sződi okos zebrát ő is látta, de azt kizárná. Az aszfaltba 
telepített villogó nekem tetszik, fényes nappal is jól látható, de számomra is hamis biztonsági érzetet nyújt, 
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ha elromlik egy villogó az egy veszélyforrás főleg, hogy itt nem is annyira látható a gyalogos. ha a Speed 
Analytics Kft egy bizottsági ülésen elmondja a saját tapasztalatait is elmondja, akkor lehet, hogy 
találhatunk egy jó megoldást. 
 
Dr. Hidas András: Elhangzott a kérdés, hogy a mobilitási koncepcióra mi pénzt áldoztunk. Ha nem 
csinálunk belőle koncepciót, akkor nem fog hasznosulni. Itt is első látásra ez a problémám, előbb egy 
koncepció kéne, A KTI is több gyalogátkelőhelyet is kijelölt és ha szigorúan vesszük akkor senkit nem 
szabadna csak zebrán átengedi. Azért kéne az egész faluban gondolkodni és az úriembernek is 
megmutogatni azokat a pontokat, bár javuk messze nem olyan problémás, mint ez a két hely. Más 
beavatkozás is kell vagy a fáktól, vagy a parkoló autóktól vagy a kanyartól nem látszik a történet. 2021.  
évben kezdtünk el foglalkozni Balogh Arnó vetette fel az okos zebrát. Bennem, ami felmerült, hogy 
mindent terveztetni kell, akkor mindent engedélyeztetni is kell. Arra gondoltam, hogy a közútkezelőt 
kellene megkeresni, hogy mi az, amit fognak engedélyezni, illetve javasolni. Azt az irányt is folytatnám. 
 
Héder Tamás: Ha megnézzük a környékbeli gyalog átkellőket Tahiban, ahol az Önkormányzat nem 
költött rá plusz pénzt, ott a közút még a kiemelt hátterű gyalogátkelő táblát sem rakja ki. A közútnak ez 
a gyalogátkelő még túl is teljesíti, amit ők jónak gondolnak. Kiindulva abból, hogy a 11 úton azok a 
gyalogátkelők, amivel az Önkormányzat külön nem foglalkozott, hogy néz ki.  
 
Dr. Hidas András: Nem is arra gondolt, hogy majd ők megcsinálják, hanem hogy ők mit javasolnak mit 
nem engedélyeznek különböző okok miatt. 
 
Héder Tamás: Azért kérte kimondottan olyan cégektől az árajánlatot, akiknek itt a közelben vagy Pest 
megyében vannak kialakult rendszereik, a Szentendrei Igazgatóságon belül hozzájárulást. Ő ezért érezte 
problémásnak a KTI kiemelt útpálya javaslatát, mivel még sosem kapott engedélyt. A kivitelező azt 
mondja, hogy fél másfél év. 
 
Dr. Hidas András: Ő is azért említette azokat a cégeket, akik napi kapcsolatban vannak a közúttal, 
valószínűleg könnyebben dűlőre jutnak, mint mi. Mindenképpen támogatom. Nekem a sárga villogó része 
szimpatikus, messziről látszik, Ezt a villogót nem lehet nem észrevenni. 
 
Héder Tamás: Ez egy tábla tetején van két és fél méterre a talajszint fölött. Ha egy magasabb autó parkol 
akkor előfordul, hogy észrevehető lesz. 
 
Dr. Hidas András: Ha mindkét irányban villog az elég, hogy észrevehető legyen. Erősen fel kell hívni 
az autósok figyelmét, ő is gondolkozott nyomógombos lámpáról, de az is szempont, hogy szombat 
délelőtt kocsisor alakulna ki. 
 
Héder Tamás: Ezt láttuk tesztelve az elektromos bekötés esetében. Bizottsági elnök asszonyhoz 
fordulnék, vihetjük bizottság elé? 
 
Pásztor Andrea: Igen. 
 
Schuszter Gergely: Köszönjük szépen az előadást. 
 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, nem és tartózkodás nélkül elfogadta a határozati javaslatot. 
 
 

Dunabogdány Község Önkormányzata Képviselő-testületének 54/2024. (V.13.) önkormányzati 
határozata Dunabogdány Községháza-Hajó utca gyalogátkelő forgalombiztonsági 
fejlesztésének lehetőségei tárgyában 
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54/2024. (V.13.) önkormányzati határozat 

 
Dunabogdány Község Önkormányzata Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Dunabogdány Községháza-
Hajó utca gyalogátkelő forgalombiztonsági fejlesztésének lehetőségeit a soron következő Pénzügyi, 
Településfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság ülésén tárgyalja tovább. 
 

 
 

Felelős: Schuszter Gergely polgármester 
Határidő: azonnal 
 
 
5. napirendi pont: Dunabogdány, Sövény utca, Szent János tér, Óvoda utca és Táncsics Mihály utca 
vonatkozásában forgalomtechnikai beavatkozást tartalmazó tervek elkészítése 
 
Schuszter Gergely: KTI terveknek a kiegészítése, melyre kértünk be árajánlatokat. Részletes tervet 
kértünk. Két árajánlat volt, ettől tettük függővé és az olcsóbbat javasolja.  
 
Dr. Hidas András. Ő akkor tudja támogatni, ha van koncepció. Az, hogy egy két utcát megtervezünk, 
kijjebb szorítjuk az autósokat. Ha az egész falura nincs koncepció akkor ez még mindig csak terv kár 
pénzt rakni bele. Rendszerszintű beavatkozások tudnának nagyot lendíteni a kis utcák élhetőségén.  
 
Schuszter Gergely: Koncepció tanulmánynak a KTI anyagát ajánlanám a figyelmedbe.  
 
Dr. Hidas András: Ez csak egy terv, nem koncepció. 
 
Héder Tamás: Kiegészíti, hogy ennél sokkal több utca nincs is a faluban, ahol a kresz szabályai szerint 
szabályosan lehet megállni. Sövény utcán, Patak utcán Ady Endre utcán nincs mit tervezni, szabályosan 
az utcában nem lehet parkolni. Szabályosan talán a Plébánia utcában a Kálvária utcában, talán az Árpád 
utcában lehet megállni. A Szőlő utca elején ki kell tenni a megállni tilos táblát, ugyan ez igaz a többi utcára 
is, kár terveztetni. A KTI munkatársaitól kértük, hogy hol lehet szabályosan parkolni, ezeket a területeket 
jelölték meg. 
 
Schuszter Gergely: A Szent János térrel is foglalkoztak, ahol nem lehet parkolni szabályosan. 
 
Héder Tamás: Ezzel pont nem értettem egyet. 
 
Schuszter Gergely: Kresz szabályai szerint nem felel meg. Teljesen egyértelmű a történet. Ady Endre, 
tűzeset vagy mentő. Lehet ezen még koncepcionális rugózásokat csinálni. Ezt azért rendeltük meg a 
novemberi lakossági észrevételek a november i nyílt fórumon, Liebhardt kérte a Sövény utcát, ott a háza 
máshol nem tud megállni. Egy ember miatt terveztetnénk a Sövény utcát. Szent János tér úgyszintén 
lakossági felvetés volt, Volt pro és kontra vélemény, ő ebben nem tud dönteni ezért jelezték, hogy plusz 
tervezést igényel. Óvoda utca Arnó kérésére került bele, ott nincs járda kialakítva A Táncsics Mihály utca 
a parkoló autók miatt egy részen egy irányú. Van egy módosító javaslat, amiről szavazni kell.  
 
Balogh Arnó: Értem Andrásnak is okfejtését, abból az irányból, hogy leterveztek pár utcát. 
 
Schuszter Gergely: Bocsánat, nem pár utca a település elejétől végéig csináltak egy teljesen átlátható 
koncepciót. 
 
Balogh Arnó: Azok, akik valamilyen oknál fogva ezekből az utcákból kiszorulnak, hogy lesz megoldva a 
parkolásuk. Nem okoznak e további problémákat a parkolásukkal. Nekem ez fontos, Az Óvoda utcában 
is látszódik, hogy száguldozás van a két kis fekvőrendőr nem akadály. 
 



 11 

Schuszter Gergely: A Szent Donát utcára van egy KTI terv, amit mi még nem festettünk fel.  
 
Pásztor Andrea: Ő is tenne egy próbát a tervezéssel az Árpád kert az óvodával szemben, az ilyen 
területeket kellene felkutatni Dunabogdányban és hasznosítani, Esetleg, akik nem tudnak hol parkolni a 
figyelmükbe ajánlani ezeket a területeket. El kell kezdeni ez irányban előre mozdulni, megtenni a 
lépéseket, mert lehetetlen már közlekedni Dunabogdányban. 
 
Schuszter Gergely: A Kis Cuki köz és az iskolának a parkolói esti parkolásként tudná ajánlani. Az óvoda 
utcában nem terelné a forgalmat, de hasznosítható, ha így alakul. A tervekbe ezt is bele lehet fogalmazni, 
hogy a képviselő testület gondolkodik ilyenekben. A KTI javaslata a nagy parkolók létrehozása és onnan 
gyalog tovább közlekedni., illetve, hogy álljanak be a kertekbe a kocsi tulajdonosok. 
 
Balogh Arnó: Betartatása, hogy fog működni? Ezt egy jelenléti rendészettel lehet betartatni. 
 
Schuszter Gergely: A képviselő testület mennyi pénzt szavazz meg a rendészetnek és annyival több órát 
lesznek a településen. Ennek a betartatása nem kérdés, ez pénzkérdés. András élnél egy módosítással? 
 
Dr. Hidas András: Nem kell különösebb módosítás.  
 
Schuszter Gergely: Árajánlatok a következőek a TANDEM Mérnöki iroda Kft 1.950.000ft+áfa, A 
Csizmár Robin 2.760.000ft áfamentes, a KTI nem kíván élni az ajánlat adással. Az olcsóbb megoldást 
javasolná. 
 
    

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, és 1 tartózkodás elfogadta a határozati javaslatokat. 
 
Dunabogdány Község Önkormányzata Képviselő-testületének 55/2024. (V.13.) önkormányzati 
határozata Dunabogdány, Sövény utca, Szent János tér, Óvoda utca és Táncsics Mihály utca 
vonatkozásában forgalomtechnikai beavatkozást tartalmazó tervek elkészítése tárgyában 
 
 
55/2024. (V.13.) önkormányzati határozat 

 
Dunabogdány Község Önkormányzatának Képviselő-testülete dönt arról, hogy megbízza a TANDEM 
Mérnökiroda Kft.-t a Dunabogdány, Sövény utca, Szent János tér, Óvoda utca és Táncsics Mihály utca vonatkozásában 
forgalomtechnikai beavatkozást tartalmazó tervek elkészítésével, amelynek vállalási ára 1.950.000 Ft + ÁFA, 
melyet a K513 Tartalék költségvetési sorról biztosít. 
Felhatalmazza a polgármestert a szerződés aláírására. 

 
 
Felelős: Schuszter Gergely polgármester 
Határidő: azonnal 
 
 

6. napirendi pont: Dunabogdány Iskola sportpálya világítás kialakítása 
 

Schuszter Gergely: Az iskolában a gumipályát estig lehessen használni. Az egyik lámpa a parkolót is 
megvilágítaná. Két árajánlat van. 
 
Balogh Arnó: A kamerarendszer működim a pályánál? 
 
Schuszter Gergely: Igen. 
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Héder Tamás: Ott lakók mondták, hogy nem szeretnék estig hallgatni a zajt. Aggodalom merült fel az 
ott lakók részéről ezzel kapcsolatban. 
 
Schuszter Gergely: Automata kapcsolóval nyolc óráig működne. 
 
Héder Tamás: Őszi, kora tavaszi időszakot érintené. 
 
Schuszter Gergely: Télen ezt tudják használni, ez a pálya az esőzések után is használható rövid időn 
belül. Gondolnék a felnőttekre is, nyolc óráig lenne a megvilágítás. 
 
Héder Tamás: Engem megkért, akivel beszéltem, hogy rá való tekintettel ezt ne támogassam, jelezni 
szeretném, hogy ezt az előterjesztést nem támogatom. 
 
Dr. Hidas András: Ezt az iskola kérte? 
 
Schuszter Gergely: Nem, az én javaslatom volt. Van egy biztonságtechnikai jelentősége, illetve a gyereke 
felé egy támogatás. 
 
Dr. Hidas András: Tud róla az iskola? 
 
Schuszter Gergely: Nem tud. Miért kellet volna megkérdezi az iskolát? 
 
Dr. Hidas András: Mert, alapvetően ők használják azt a pályát. Konzultációs jelleggel. Tavaly ivókútat 
kértek a foci miatt.  
 
Schuszter Gergely: Az ivókút elutasításra került. Bármikor fel lehet dobni azt is. 
 
Dr. Hidas András: Feldobom. 
 
Schuszter Gergely: A következő testületi ülésen újra átbeszéljük az anyagi részét. 
 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal, és 2 tartózkodás mellett elfogadta a határozati javaslatokat. 
 
 
 
Dunabogdány Község Önkormányzata Képviselő-testületének 56/2024. (V.13.) önkormányzati 
határozata Dunabogdány Iskola sportpálya világítás kialakítása tárgyában 
 
 
56/2024. (V.13.) önkormányzati határozat 

 
Dunabogdány Község Önkormányzatának Képviselő-testülete dönt arról, hogy Dunabogdány Iskola 
Sportpálya világítás kiépítésével megbízza az Épület-Vill Kft.-t 372.621.- Ft + 27 % ÁFA vállalási áron, a 
költségvetés K513 Tartalék terhére. 
Felhatalmazza a polgármestert a szerződés megkötésére. 
 
Felelős: Schuszter Gergely polgármester 
Határidő: azonnal 
 
7. napirendi pont: Sportcsarnok felújítási munkák megrendelése. 
 
 

Schuszter Gergely: Két szálon fut az ügy, volt egy ÁNTSZ bejárás, azokat a kiegészítéseket megtettük. 
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Lindmayer Eszter: Csempét, belső ajtókat kellett javítani. 
 
Schuszter Gergely: A bejárati ajtó egy komolyabb összeg, illetve fontos a széldeszkák biztonságba tétele. 
Van pályázat erre, a covid idején nem tudom mi van ezzel a pályázattal. 
 
Lindmayer Eszter: A Silvanus tűzeset kapcsán az összes befogadó helyet ellenőrizték a környéken, 
ezeket a felújításokat a bejáráson a Katasztrófa védelem és az ÁNTSZ is kifogásolta. Szerdán lesz 
ellenőrző bejárás, az hibajegyzőkönyvben szerepelt tételeket fogják ellenőrizni. Ezek a javítások 
szükségesek, nagyobb felújítást is elbírna. Ezek a minimum megvalósítandó dolgok. A száldeszka nem 
tartozott az ellenőrzés tárgykörében, de a burkolatok belső ajtó, nyílászárok a tárgyát képezte. 
 
Balogh Arnó: A hibalistát mi láthatjuk? Érdekelne, hogy az érintés védelem villámvédelem benne van-
e? Esetleg az önkormányzat munka tűzvédelmi felelősét is érdemes lenni megkeresni ez ügyben. 
 
Schuszter Gergely: Átküldjük. 
 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, nem és tartózkodás nélkül elfogadta a határozati javaslatot. 
 

Dunabogdány Község Önkormányzata Képviselő-testületének 57/2024. (V.13.) önkormányzati 
határozata Sportcsarnok felújítási munkálatai tárgyában 
 
 
57/2024. (V.13.) önkormányzati határozat 

 
1. Dunabogdány Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megbízza a Dunabogdányi 

Sportcsarnok felújítása tárgyában  
 

• Knáb Péter egyéni vállalkozót az ajánlat szerinti széldeszka felújítással 3.300.000 Ft + 0 % ÁFA 
összegben 

• Rudolf János egyéni vállalkozót az ajánlat szerinti bejárati ajtó és ablak cseréjével bruttó 1.285.570 Ft 
összegben 
A felújítás fedezetét a költségvetés K513 Tartalék soráról biztosítja. 
 

2. Dunabogdány Község Önkormányzatának Képviselő-testülete dönt arról, hogy a fent, nevezett 
összeget átadja felújítási támogatásként a Dunabogdányi Vízmű Nonprofit Kft. részére. 
 

3. Dunabogdány Község Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert a 
munka megrendelésére és a szerződés aláírására. 

 

 

Felelős: Schuszter Gergely polgármester 
Határidő: azonnal 

 
8. napirendi pont: Pedagógus napi ajándék 
 

Schuszter Gergely: Felkéri Dr. Hidas Andrást, hogy tartsa meg beszédét.  
 
Dr. Hidas András: Megtarja beszédét az előterjesztés szerint.  
 
Lindmayer Eszter: A hivatal részéről felmerülő kérdés, hogy ki az, aki pedagógusként definiálható. 
 
Dr. Hidas Gergely: Én nem látom akadályát, hogy az oktatásban dolgozók közül mindenki megkapja 
az ajándékot. 
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Pásztor Andrea: A céltartalékban lett pénz elkülönítve erre a célra, mekkora összeg ez, javaslatot kellene 
összeállítani. Igazságosan kell kitalálni. rendező elv. 
 
Dr. Hidas András: A rendező elv, hogy pedagógus napi ajándék. 
 
Nagy Ákos: A határozati javaslat nem erről szólt, nekem erről volt egy módosító javaslatom. 
 
Schuszter Gergely: Mit lett volna az? 
 
Nagy Ákos: Önkormányzati dolgozókat is bevonjuk, ami nem ez volt. Egyben kezelném. 
 
Dr. Hidas András: Nehéz pedagógus napi ajándéknak értelmezni. 
 
Nagy Ákos: Köztisztviselők napja. 
 
Schuszter Gergely: Ott külön juttatást kapnak. A pedagógusok állami alkalmazottak lettek, jelentős 
béremelés történt, az óvodavezetők is ide tartoznak. Javaslatot támogatom. Ez egy ajándékutalvány lenne. 
Kérném beletenni a mi Hivatali dolgozóinkat, illetve a Művelődési Házat is.  
 
Nagy Ákos: Az adómentességről, a NAV oldalán is olvasható ez a juttatás adómentes. 
 
Schuszter Gergely: A mértékről kellene dönteni. Az ajándékutalvány mit takar? 
 
Dr. Hidas András: Sportbelépők, Kulturális rendezvényre.  
 
Héder Tamás: Ha a Jegy.hu értékesíti, akkor náluk kuponként beváltható.  
 
Dr. Hidas András: Ő volt az egyik, akit megkérdeztem. 
 
Lindmayer Eszter: Nekem még mindig nem pontos a kör, akik kapni fogják. 
 
Schuszter Gergely: Iskolában a takarítók, étkezést lebonyolító kollégák, óvodában az intézményvezető 
asszonytól a 6 órás kolleganőig, gondnokig. 
 
Pásztor Andrea: Az éritettekről nem készülhetne egy lista, amit mi is megkaphatunk. 
 
Lindmayer Eszter: De, kialakul, hogy milyen lista készüljön.  
 
Héder Tamás: Nevesíteni kellene az intézményeket? 
 
Pásztor Andrea: A neveket. 
 
Schuszter Gergely: Gesztusértékről van szó, a mennyiséget határozzuk meg. Szűk 100 emberről lesz 
szó. 
 
Héder Tamás: Most kellene megtennünk a felsorolást a határozat részeként? 
 
Schuszter Gergely: A pedagógus nap, június első vasárnapja.  
 
Lindmayer Eszter: Be tudjuk kérni, hogy hol hányan dolgoznak. Milyen ajándék utalvány legyen? 
Keressünk mást? 
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Schuszter Gergely: Nem, ne bonyolítsuk. 
 
Pásztor Andrea: Csak ez az egy adómentes. 
 
Lindmayer Eszter: Rendelkezésre áll ez az összeg. 
 
Pásztor Andrea: Ezt azért ne nagyon lépjük túl. 
 
Lindmayer Eszter: Nem. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, nem és tartózkodás nélkül elfogadta a határozati javaslatot. 
 
 
58/2024. (V.13.) önkormányzati határozat 

 
1. Dunabogdány Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 2024. évi 

pedagógusnap alkalmából a jegy.hu által értékesített ajándékutalványt ad át a Dunabogdányi 
Általános Iskola és AMI, Dunabogdány Község Önkormányzat, Dunabogdányi Polgármesteri 
Hivatal, Művelődési Ház Dunabogdány, Dunabogdányi Vízmű Nonprofit Kft, Dunabogdányi 
Védőnői Szolgálat munkatársai részére 20.000 Ft/fő értékben. 
Az ajándékutalványok fedezete a költségvetés céltartalék során rendelkezésre áll. 
 

2. Továbbá felkéri a Polgármestert az intézményekkel történő kapcsolatfelvételre a pontos létszám 
meghatározására és a további szükséges intézkedések megtételére. 

 
 

 
Felelős: Schuszter Gergely polgármester 
Határidő: azonnal 
 
 

9. napirendi pont: Közútkezelői hozzájárulás iránti kérelem 
 
Schuszter Gergely: Átadja a szót Lindmayer Eszternek. 
 
Lindmayer Eszter: Megtartja az előterjesztés szerinti tájékoztatást.  
 
Rácz Balázs: Milyen módon fogja az utat felújítani, illetve, hogy egyeztessen a szomszéddal. A megfelelő 
szakemberek bevonásával történjen. 
 
Lindmayer Eszter: A határozatba van foglalva. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, nem és tartózkodás nélkül elfogadta a határozati javaslatot. 
 
Dunabogdány Község Önkormányzata Képviselő-testületének 59/2024. (V.13.) önkormányzati 
határozata Közútkezelői hozzájárulás iránti kérelmek tárgyában 
 
 
59/2024. (V.13.) önkormányzati határozat 

 
Dunabogdány Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az Önkormányzat a 
Dunabogdány, Tölgyfa köz 13. 2474/2 hrsz. szám alatti ingatlan villamos energia ellátása megnevezésű 
tervdokumentáció – tervszám: CS-3/869 – (készítő: É-B Hálózatszerelő és Tervező Kft.) megvalósításához – 
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mint a Dunabogdány, Tölgyfa köz 2474/1 hrsz.-ú kivett közút ingatlan tulajdonosa és kezelője – közútkezelői 
és tulajdonosi hozzájárulást ad a következő feltétellel: 

- A kivitelezési munkálatok megkezdése előtt legalább 15 nappal közterület-bontási engedély iránti 
kérelem benyújtása és személyes konzultáció kezdeményezése szükséges az Önkormányzatnál. 

 
 
Felelős: Schuszter Gergely polgármester 
Határidő: a döntést követő 8 napon belül 

 
 
 
10. napirendi pont: Polgármesteri Beszámoló két ülés közötti időszak eseményeiről 
 

Schuszter Gergely: Fodor Tamásnak meg szeretné köszönni a rendezvényt május 5-én, május 11-én a 
Bogdány Mozdulj Horányi György emléktúra. Otthon Centrum hirdetésével kapcsolatban az ügyvéd 
kezelte az ügyet. 
 
Dr. Hidas András: Szikkasztási vizsgálatot befejezték-e? 
 
Schuszter Gergely: A vizsgálat szerint szikkasztás azon a környéken nem lehetséges. kértünk egy 
árajánlatot, amely, 5,5 millió áfa jelent. 
 
Dr. Hidas András: Milyen vízmennyiségre van méretezve. 
 
Schuszter Gergely: Az egész utcára. 
 
11. napirendi pont: Egyebek: 
 
Dr. Hidas András: Kis Cuki köz kerítését csinálják? 
 
Schuszter Gergely: Igen.  
 
Dr. Hidas András: Mart aszfaltról van e fejlemény? 
 
Schuszter Gergely: Felmérettük, készül egy szerződés. Minden megvan a köbméter kérdésekben. 417 
köbméter.  
 
Héder Tamás: Lakossági kérés, az Óvoda utca és József Attila utca sarkán volt egy közterületi 
hulladékgyűjtő, amit szeretnének visszakérni. 
 
Schuszter Gergely: Igen.  
 
Héder Tamás: Szabadstrandról, a házirendje 150 méter hosszú partszakaszra vonatkozik. Célszerű lenne 
kitáblázni a strand területet, mettől meddig tart. A kijelölt tűzrakóhelynek sikerült helyet találni. 
 
Lindmayer Eszter: A tűzrakóhely esetében többször is konzultáltam Brazillal. Javaslatot kérnénk, hogy 
oldjuk meg a gyakorlatban.  
 
Schuszter Gergely: A júniusi testületi ülésre készülünk egy strand anyaggal. 
 
Lindmayer Eszter: Strandon megkezdődik a szezon, vízminta vétel. 
  
 

12. napirendi pont: Lakásbérlettel kapcsolatos kérelem 



 17 

ZÁRT ÜLÉS 
13. napirendi pont: Lakóingatlan megközelítése 
ZÁRT ÜLÉS 

 

 
A 12-13. napirendi pontokat zárt ülés keretében tárgyalták, amely külön jegyzőkönyvben szerepel. 
 
 
Mivel egyéb kérdés, indítvány nem hangzott el, Schuszter Gergely megköszönte a testületi ülésen való 
részvételt, és az ülést – a zárt ülést követően – 19:45 órakor bezárta. 
 
 
 

K.m.f. 
 
 
 

Schuszter Gergely      Lindmayer Eszter 
          polgármester            jegyző 


